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Protokół Nr VII/22 

z VII posiedzenia Kętrzyńskiej Rady Seniorów II kadencji 

w dniu 04 listopada 2022r. godz.1000 

- w Ratuszu Miejskim Kętrzynie 

 

Ustawowy skład Kętrzyńskiej Rady Seniorów 21 członków, obecnych 15 członków. Lista 

obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

Nieobecni: 

Pan Marek Bartoszewicz, 

Pan Krzysztof Głusiec, 

Pan Stanisław Kulas, 

Pani Zofia Lachowska, 

Pani Grażyna Lipińska, 

Pani Janina Maria Wilczek. 

 

W posiedzeniu ponadto udział wzięli: 

Z-ca Burmistrza Miasta – Maciej Wróbel, 

Dyrektor Szpitala Powiatowego w Kętrzynie -  Wojciech Glinka, 

Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych – Katarzyna Kopeć. 

 
      
Ad. pkt 1. 

Przewodnicząca Rady Pani Grażyna Turzańska-Giebień powitała zebranych i otworzyła  

VII posiedzenie Kętrzyńskiej Rady Seniorów. 

 

Ad. pkt 2. 

Przewodnicząca Rady przedstawiła poniższy porządek obrad – zał. nr 2 do protokołu: 

 

1) Otwarcie posiedzenia. 

2) Przyjęcie porządku obrad. 

3) Wystąpienie Starosty Kętrzyńskiego na temat opieki zdrowotnej na terenie powiatu 

kętrzyńskiego. 

4) Zapoznanie się z Rocznym Programem Współpracy Gminy Miejskiej Kętrzyn  

z Organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.  

3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie, na 2023 rok. 
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5) Omówienie spotkania, które odbyło się 24.10.2022r. w sprawie współczesnych 

zagrożeń i niebezpieczeństw czyhających zwłaszcza na seniorów. 

6) Informacja na temat organizacji Balu Seniora w dniu 19.11.2022r. 

7) Sprawy różne. 

8) Przyjęcie protokołu z VI posiedzenia z dnia 19 września 2022 roku. 

9) Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Przewodnicząca Rady zgłosiła wniosek o zmianę porządku obrad na następujący: 

 

1) Otwarcie posiedzenia. 

2) Przyjęcie porządku obrad. 

3) Opinia w sprawie ograniczenia prędkości na terenie Miasta Kętrzyn do 40 km/h. 

4) Wystąpienie Starosty Kętrzyńskiego na temat opieki zdrowotnej na terenie powiatu 

kętrzyńskiego. 

5) Zapoznanie się z Rocznym Programem Współpracy Gminy Miejskiej Kętrzyn  

z Organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.  

3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie, na 2023 rok. 

6) Omówienie spotkania, które odbyło się 24.10.2022r. w sprawie współczesnych 

zagrożeń i niebezpieczeństw czyhających zwłaszcza na seniorów. 

7) Informacja na temat organizacji Balu Seniora w dniu 19.11.2022r. 

8) Sprawy różne. 

9) Przyjęcie protokołu z VI posiedzenia z dnia 19 września 2022 roku. 

10) Zamknięcie posiedzenia. 

 

Rada jednogłośnie przyjęła zmianę porządku obrad: 15 głosów „za”. 

 
Ad. pkt 3. 

Z-ca Burmistrza Miasta Maciej Wróbel zabrał głos i przeczytał pismo znak sprawy: 

BKO.7021.6.38.2022 (załącznik nr 3 do protokołu) dotyczące ograniczenia prędkości do 

40km/h w ciągu dróg wojewódzkich: nr 592 ul. Mazowiecka (wjazd od Giżycka) do ronda 

Solidarności, nr 592 ul. Gen. Wł. Sikorskiego (wjazd od Bartoszyc) przez ul. I. Daszyńskiego, 

R. Traugutta, nr 591 ul. Bydgoska (wjazd od Mrągowa) przez F. Chopina, Dworcową, Pocztową 

do ronda Solidarności.  

Pani Anna Dziemiańczuk zapytała z jakiego powodu podjęto decyzję o ograniczeniu 

prędkości. Z-ca Burmistrza Miasta Maciej Wróbel poinformował, że to inicjatywa Zarządu 

Dróg Wojewódzkich w Kętrzynie.  



3 

 

Przewodnicząca KRS poinformowała o braku oświetlenia przy przejściach dla pieszych. 

Z-ca Burmistrza Miasta Maciej Wróbel poinformował, że było to spowodowane awarią 

oświetlenia, trwały prace w celu usunięcia usterki. 

Poinformowano o nagminnym przekraczaniu prędkości przy Alei Rotmistrza 

Pileckiego. Pani Genowefa Mać-Przytulska poinformowała, że z uwagi na to, że przy Alei 

Rotmistrza Pileckiego  brak jest paneli wyciszających mieszkańcy skarżą się na hałas. 

Pan Jan Przewłocki poinformował, że w celu poprawy bezpieczeństwa na terenie miasta 

należałoby zrobić przegląd nasadzeń roślinności, w szczególności przy skrzyżowaniach  

i rondach. Z-ca Burmistrza Miasta Maciej Wróbel polecił złożenie wniosku ze wskazaniem 

konkretnych lokalizacji. 

Przystąpiono do głosowania:  14 głosów ,,za’’, 1 głos ,,przeciw’’. 

Na zakończenie Z-ca Burmistrza zapytał, czy Radni mają do niego jeszcze jakieś pytania. 

Pytań nie było, więc podziękował za spotkanie i opuścił salę posiedzenia.      

 

Ad. pkt 4. 

W imieniu Starosty Kętrzyńskiego, w posiedzeniu uczestniczył Pan Wojciech Glinka 

Dyrektor Szpitala Powiatowego w Kętrzynie. 

Dyrektor poinformował, że: 

✓ oddział wewnętrzy funkcjonuje bez zakłóceń, pomimo trudności; 

✓ dzięki podjętym działaniom Władz Powiatu trwa proces mający na celu poprawę 

funkcjonowania Szpitala; 

✓ trwa postępowanie dotyczące zakupu sprzętu do wyposażenia bloku operacyjnego na 

kwotę 3,5 mln zł; 

✓ od 01.01.2023r. w Poradni Specjalistycznej będzie przyjmowała dr Pietroczuk, 

✓ Dyrektor nie ma możliwości na uruchomienie Poradni Okulistycznej przy Szpitalu, 

lekarze specjaliści muszą wygrać konkurs na świadczenie usług w ramach NFZ,  

i podpisać umowę z NFZ; 

✓ przy Szpitalu funkcjonują następujące Poradnie Specjalistyczne: Neurologiczna, 

Ginekologiczna i Ortopedyczno-Urazowa, poradnia Ortopedyczno-Urazowa cieszy się 

bardzo dużym zainteresowaniem wśród pacjentów, lekarz codziennie przyjmuje 

pacjentów; 

✓ z uwagi na brak wolnych pomieszczeń, które można zaadaptować na gabinety lekarskie 

nie ma możliwości otwarcia kolejnych poradni specjalistycznych; 
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✓ średni wiek pielęgniarek zatrudnionych w Szpitalu to około 50 lat, trwa proces 

zatrudniania młodszych pielęgniarek; 

✓ na Oddziale Dziecięcym jest sprzęt zakupiony przez WOŚP; 

✓ stypendia celowane nie funkcjonują. 

Dyrektor poinformował o tym jakie Oddziały funkcjonują w Szpitalu Powiatowym  

w Kętrzynie, informację nt. funkcjonowania Szpitala można pozyskać na stronie internetowej. 

Pani Janina Milewicz poinformowała, że są bardzo długie kolejki do przyjęcia przez 

specjalistów w poradniach. Dyrektor poinformował, że jest to spowodowane dużym 

zainteresowaniem przez pacjentów. NFZ narzuca na lekarzy konkretną dzienną liczbę 

pacjentów, których można przyjąć 32 pacjentów dziennie. 

Poinformowano, że w Kętrzynie nie ma punktu szczepień dzieci przeciw covid-19. Dyrektor 

Szpitala udzielił informacji, że spowodowane jest to brakiem wolnego pomieszczenia do 

zaadaptowania na gabinet szczepień. 

Pani Maria Kaliszewicz zapytała czy, w związku z trudną sytuacją lokalową Szpitala są jakieś 

plany rozbudowy? Dyrektor poinformował, że planowane jest ogłoszenie przetargu na 

wykonanie dokumentacji na rozbudowę, dobudowę Szpitala. Rozbudowa miałaby polegać na 

dobudowie za Izba Przyjęć i połączenie budynków łącznikiem. Zostaną podjęte działania w celu 

pozyskania środków na otwarcie Oddziału Internistycznego z Geriatrią oraz Poradnia 

Endoskopowa.  

Członkowie Zespołu ds. Profilaktyki i Promocji Zdrowia poinformowali, że zwrócili się do 

Starosty Kętrzyńskiego z zapytaniem dotyczącym dostępności do usług medycznych na terenie 

powiatu kętrzyńskiego. Starosta Kętrzyński wskazał, że powyższe informacje można pozyskać 

na stronie internetowej Powiatu Kętrzyńskiego w zakładce Informator Medyczny Powiatu 

Kętrzyńskiego: Informator-Medyczny-Powiatu-Kętrzyńskiego-2022.pdf 

(starostwo.ketrzyn.pl) oraz będą publikowane w najbliższych wydaniach bezpłatnego 

informatora lokalnego. 

Dyrektor poinformował, że badania wykonywane w ramach programu Profilaktyka 40+, 

nie jest to zadanie własne powiatu.  

 

Ad. pkt 5. 

Zapoznano się z Rocznym Programem Współpracy Gminy Miejskiej Kętrzyn  

z Organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na 2023 

rok.  

http://starostwo.ketrzyn.pl/wp-content/uploads/2022/10/Informator-Medyczny-Powiatu-Ke%CC%A8trzyn%CC%81skiego-2022.pdf
http://starostwo.ketrzyn.pl/wp-content/uploads/2022/10/Informator-Medyczny-Powiatu-Ke%CC%A8trzyn%CC%81skiego-2022.pdf
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Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych odpowiedziała na pytania dotyczące 

składnia ofert, poinformowała, że wszystkie informacje dotyczące naboru są publikowane na 

stronie miasta BIP.  

Radni Kętrzyńskiej Rady Seniorów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali Program. 

Ad. pkt 6. 

 Zespół ds. Edukacji, Kultury i Rekreacji Kętrzyńskiej Rady Seniorów przedstawił 

informację na temat spotkania, które odbyło się 04.11.2022r. w sprawie współczesnych 

zagrożeń i niebezpieczeństw czyhających zwłaszcza na seniorów.  

Poinformowano, że prelegentami spotkania byli: Zastępca Burmistrza Miasta Kętrzyn, 

Zastępca Komendanta Policji w Kętrzynie, Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Kętrzynie, Przedstawiciel Zakładu Ubezpieczeń Społecznych w Kętrzynie, Rzecznik Praw 

Konsumenta, Kierownik Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego – Kętrzyńskiego Domu 

Wsparcia. 

Prelegenci poinformowali zebranych nt. niebezpieczeństw czyhających w sieci,  

o stosowanych przez oszustów sposobach wyłudzenia pieniędzy. Pouczono jak należy postąpić 

w sytuacji zagrożenia. 

 

Ad. pkt 7. 

 Poinformowano na temat organizowanego Balu Seniora, który odbędzie się 

19.11.2022r. o godz. 1700 w Hali MOSiR przy ul. Kazimierza Wielkiego 12A. Zachęcono do 

udziału i zapisów. 

 

Ad. pkt 8. 

Pani Maria Kaliszewicz poinformowała, że Stowarzyszenia mogą składać wnioski  

o pozyskanie środków z Europejskiego Funduszu dla Warmii i Mazur  na rozwój, podnoszenie 

kwalifikacji, kursy, kształcenie własne.  

Przewodnicząca Kętrzyńskiej Rady Seniorów poinformowała, że 24.11.2022r. 

organizowany jest VI Kongres Przyszłości w Olsztynie. Członkowie Kętrzyńskiej Rady Seniorów 

wyrazili chęć wzięcia udziału w Kongresie. 

Poruszono kwestię Dyżurów Kętrzyńskiej Rady Seniorów i ustalono, że dyżury będą się 

odbywały w każdy wtorek w godz. 1100-1200 w Loży. Polecono zaktualizować informację ma 

stronie miasta. 

Ustalono, że Radni Kętrzyńskiej Rady Seniorów powinni być zapoznawani  

z protokołami posiedzeń Zespołów problemowych. Protokoły powinny stanowić załącznik do 

Protokołu z posiedzenia Kętrzyńskiej Rady Seniorów. 

 

Ad. pkt 9. 
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Przystąpiono do głosowania za przyjęciem Protokołu  z VI posiedzenia Kętrzyńskiej Rady 

Seniorów z dnia 19.09.2022r. W głosowaniu wzięło udział 16 Radnych, protokół przyjęto 

jednogłośnie. 

 

Ad. pkt 10 

Przewodnicząca Rady zamknęła posiedzenie. 

  

 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: Milena Wilczyńska  

 

 

 

Przewodnicząca  
Kętrzyńskiej Rady Seniorów 

 
                                                                                        -  Grażyna Turzańska-Giebień 

 


